

COGNITIO COLLEGE (KOWLOON) 文理書院(九龍)

6 MUK HUNG STREET, KOWLOON CITY, KOWLOON.

TELS: 23231741, 23231742 FAX: 23255465 WEBSITE: http://www.cckln.edu.hk

通告編號: 2022/23-075

各位家長:

2022年11月1日起之課堂安排

根據教育局於 2022 年 10 月 25 日發出的通告,學校全校已完成接種兩劑疫苗並超過十四天的學生人數達 90%或以上的學校,可安排全日面授課堂。本校將會維持現行全日面授課堂時間表直至 2023 年 1 月 31 日。隨函夾附課堂時間表,以供參閱。

2022年11月1日起的課堂安排

為在執行防疫措施及盡量讓課時跟上緊凑的課程進度之間取得平衡,上課日將繼續採用下列(自9月19日起採用的)特別上課時間表。

- (a) 長循環周日 (D1, 3, 5, 6, 8, 10) 面授課堂由上午 8:00 開始至下午 3:20。午膳時間為下午 12:45 至 1:55。個別課外活動、輔導班及奮進班將安排在下午 3:30 開始進行。
- (b) 短循環周日 (D2, 4, 7, 9) 面授課堂由上午 8:00 開始至下午 1:25。如非參加課外活動, 學生放學後應返回家中。

中一至六年級上學期測驗 (2022年11月2日至8日)

2022 年 11 月 2 日至 8 日期間,學生必須按照早前發出的測驗時間表依時參加測驗。請家長提醒學生善用時間溫習測驗。

2023年2月1日起的課程安排

根據教育局於 2022 年 10 月 25 日發出的通告,於 2023 年 2 月 1 日或以後恢復全日面授課堂的學生的疫苗接種要求,將提高至<u>接種三劑疫苗</u>的學生必須達到全校可接種疫苗的學生人數的 90%或以上。我們藉此機會呼籲學生接種足夠劑量的疫苗,以保障健康和提高學習效能。

敬祝

安康!

校長 談國軒

二零二二年十月二十七日





COGNITIO COLLEGE (KOWLOON) 文理書院(九龍)

6 MUK HUNG STREET, KOWLOON CITY, KOWLOON.
TELS: 23231741, 23231742 FAX: 23255465 WEBSITE: http://www.cckln.edu.hk

Circular No.: 2022/23-075 27 November 2022

Dear Parents,

Arrangements for classes starting from 1 November 2022

According to the Education Bureau (EDB) circular issued on 25 October 2022, a school with 90% or more of the total number of students of the whole school eligible to receive vaccination having received 2 doses of vaccine for more than 14 days may adopt whole-day face-to-face classes. Our school will continue our present timetable for face-to-face classes until 31 January 2023. The timetable is also attached for your reference.

Arrangements for classes starting from 1 November 2022

To strike a balance between enforcing anti-epidemic measures and maximizing the lesson time for keeping up with the tight curriculum, the special timetable attached will continue be adopted, as follows.

- (a) On long days (Days 1, 3, 5, 6, 8, and 10), face-to-face classes will be conducted from 8:00 a.m. to 3:20 p.m. Lunch break would be allotted to the period of 12:45 1:55 p.m.; whereas endeavour classes, remedial classes and co-curricular activities will be arranged for certain students from 3:30 p.m. onwards.
- (b) On short days (Days 2, 4, 7 and 9), face-to-face classes will be conducted from 8:00 a.m. to 1:25 p.m. Students who are not attending co-curricular activities should return home after school.

S1-6 Assessment Days (2-8 November 2022)

On 2-8 November 2022, students are required to sit for the uniform tests according to the timetable issued earlier. Parents are requested to remind the students to make good use of the time for revision for the S1-6 assessment days.

Arrangements for classes from 1 February 2023 onwards

According to the same EDB circular, if individual secondary schools plan to resume face-to-face classes for the whole school on or after 1 February 2023, students who have received 3 doses of vaccine must reach 90% or more of the total number of students of the whole school. The school must collect the timely vaccination statistics for class arrangement from 1 February 2023 onwards. I now urge all students to receive enough doses of vaccine for the sake of both their health and maintaining a desirable teaching and learning environment.

Thank y	ou for	your	attention	
---------	--------	------	-----------	--

Yours sincerely,

Tam Kwok Hin Principal





COGNITIO COLLEGE (KOWLOON) 文理書院(九龍)

6 MUK HUNG STREET, KOWLOON CITY, KOWLOON.

TELS: 23231741, 23231742 FAX: 23255465 WEBSITE: http://www.cckln.edu.hk

Timetable 時間表 (2022-23)

(Effective from 1 November 2022 until 31 January 2023 由 2022 年 11 月 1 日至 2023 年 1 月 31 日)

Time 時間	Day 循環日 1, 3, 5, 6, 8, 10 (Long Day 長日)	Day 循環日 2, 4, 7, 9 (Short Day 短日)	
08:00 – 08:15	Roll Call / Morning Assembly 點名 / 早會		
08:15 – 08:55	Face-to-face Class 面授課	Face-to-face Class 面授課	
08:55 – 09:35	Face-to-face Class 面授課	Face-to-face Class 面授課	
09:35 – 09:50	Recess 小息		
09:50 – 10:30	Face-to-face Class 面授課	Face-to-face Class 面授課	
10:30 – 11:10	Face-to-face Class 面授課	Face-to-face Class 面授課	
11:10 – 11:25	Recess 小息		
11:25 – 12:05	Face-to-face Class 面授課	Face-to-face Class 面授課	
12:05 – 12:45	Face-to-face Class 面授課	Face-to-face Class 面授課	
12:45 – 13:55	Lunch Break 午飯時間 (12:45 – 13:55)	Face-to-face Class 面授課 (12:45 – 13:25)	
13:55 – 14:00	Roll Call 點名		
14:00 – 14:40	Face-to-face Class 面授課		
14:40 – 15:20	Face-to-face Class 面授課		
After 15:20	Endeavour Class 奮進班 (15:30 – 16:10)/ Co-curricular Activities 聯課活動 (15:30 –)		

